
Z Á P I S 

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne  

20.1. 2012 v 19.00 hod. v Domě kultury v Bohdalově 
 

Přítomni: p. J. Dvořák, p. Bc. A. Juda,  p. Ing. L. Kuba, p. J. Rosecký, Ing. M. Šípek,  

    p. Ing. Lisnerová, p. Ing. Prokeš 

13 občanů 

 

1)  Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zahájení jednání Zastupitelstva městyse Bohdalov (dále jen „zastupitelstvo“) provedl v 19. 00 

hod. starosta obce Bc. Arnošt Juda, který přivítal přítomné a konstatoval, že konání zasedání 

zastupitelstva bylo řádně svoláno, jsou přítomni všichni členové zastupitelstva a zastupitelstvo 

městyse je tedy usnášeníschopné.  

 

2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

Zapisovatelkou byla určena: ing. Ivana Lisnerová 

 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: - Ing. Luděk Kuba, ing. Karel Mužátko 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí ověřovateli zápisu ing. Luďka    

Kubu a ing. Karla Mužátka 

 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

  

3) Schválení programu zasedání:   

 

Starosta městyse seznámil přítomné s jednotlivými body programu  

 

Návrh programu:   1.   Zahájení  

       2.   Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu     

       3.   Schválení programu zasedání  

       4.   Rozhodnutí Generálního finančního ředitelství Praha 

       5.   Různé, diskuse 

       6.   Závěr  

 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje program zasedání 

 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

4) Rozhodnutí Generálního finančního ředitelství Praha    
 

Městys Bohdalov obdržel dne 2.1.2012 rozhodnutí Generálního finančního ředitelství o 

žádosti o prominutí odvodu a penále za porušení rozpočtové kázně. Zastupitelstvo městyse se 

na pracovním jednání shodlo na tom, že je vhodné tuto informaci sdělit občanům na veřejném 

zasedání zastupitelstva. Proto bylo svoláno na 20.1. 2012 zasedání zastupitelstva. 



Starosta městyse ve stručnosti shrnul vývoj v této kauze od rozhodnutí nejvyššího správního 

soudu. 

17.8. 2011 byla rozsudkem Nejvyššího správního soudu zamítnuta naše kasační stížnost ve 

věci odvodu finančních prostředků za porušení rozpočtové kázně při odbahnění 

Dolnomlýnského rybníka. 

16.9. 2011 nám bylo doručeno rozhodnutí o vyměření penále ve výši 4 340 016 Kč, které  

bylo splatné ve lhůtě do 30 dnů ode dne doručení platebního výměru.  

6.10. 2011 jsme podali Finančnímu úřadu v Jihlavě žádost o posečkání s úhradou tohoto 

vyměřeného penále do 31.12. 2012. Finanční úřad naší žádosti vyhověl. 

6.10. 2011 jsme podali žádost na Generální finanční ředitelství Praha, ve které jsme žádali 

- o prominutí odvodu ve výši 4 340 016,-Kč vyměřeného Finančním úřadem ve Žďáře n. Sáz.. 

- o prominutí penále ve výši 4 340 016, Kč vyměřeného Finančním úřadem v Jihlavě 

2.1. 2012 jsme obdrželi rozhodnutí o této žádosti 

 

Generální finanční ředitelství Praha nepromíjí částku odvodu ve výši 4 340 016,- Kč 

Generální finanční ředitelství Praha částečně promíjí penále a to ve výši 3 878 793,- Kč 

z celkové částky 4 340 016,- Kč. 

 

Současný stav 

- neprominutý odvod jsme v předchozím období postupně spláceli a poslední část jsme     

   uhradili v srpnu roku 2011 po zamítnutí naší kasační stížnosti, odvod za porušení    

   rozpočtové kázně je tedy splacen 

- neprominuté penále ve výši 461 223,- jsme povinni odvést na účet finančního úřadu do 15     

  dnů 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci starosty 

městyse o Rozhodnutí Generálního finančního ředitelství Praha o neprominutí odvodu 

za porušení rozpočtové kázně, o částečném prominutí penále a o provedení úhrady 

neprominuté části penále tj.  částky 461 223,- Kč na účet finančního úřadu 

 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

5)         Různé, diskuse 

   

Zěmědělský podnik Agras Bohdalov a.s. žádá o změnu územního plánu č. 2 

 

Zemědělský podnik Agras a.s. žádá o změnu územního plánu z důvodu možnosti rozšíření 

stávajícího areálu a dalšího rozvoje firmy. Jedná se rozšíření stávající plochy zemědělské 

výroby „Vz – zemědělská výroba“ která navazuje na areál společnosti ve směru na Chroustov. 

Městys Bohdalov má platný územní plán do roku 2015. V územně analytických podkladech 

pro zpracování územních plánu je městysi Bohdalov doporučováno mít v roce 2015 

zpracován nový územní plán. Zastupitelstvo městyse bude preferovat pořízení nového 

územního plánu a nikoliv změnu č. 2. Celý proces přípravy přes zpracování až po schválení 

územního plánu trvá přibližně dva roky. Pořízení změny ÚP se časově nijak významně neliší 

od nového ÚP. Městys Bohdalov tedy zahájí jednání a přípravné práce k územnímu plánu již 

v tomto roce a získáme tím určitou časovou rezervu pro kvalitní zpracování ÚP. Pokud tedy 

bude nový ÚP zpracován dříve, lze jej schválit i před rokem 2015.  

Na pořízení územního plánu lze získat dotaci. Po zahájení prací na územním plánu budeme o 

tuto dotaci žádat. 



 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí žádost zemědělského 

podniku AGRAS Bohdalov a.s. o pořízení změny územního plánu městyse Bohdalov č. 2 

a pověřuje starostu městyse dalším jednáním s dotčenými orgány ve věci pořízení 

územního plánu 

 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

Diskuse 

p. Zdeněk Blaha - z jakých peněz bude neprominutá část penále uhrazena  

 - neprominutou část penále musíme uhradit z běžného rozpočtu městyse 

p. Petr Klimeš - proč na tento stav neupozornil někdo v průběhu čerpání dotace 

 - dotace byla čerpána do roku 2005, kontrola z finančního úřadu začala až po vyčerpání   

    dotace a skončila v roce 2008 

p. Zdeněk Blaha – jak bude postupováno dál ohledně škody, která vznikla 

-   zastupitelstvo městyse se touto záležitosti bude zabývat na dalších jednáních 

p. Aleš Holoubek – penále nelze považovat za škodu,  za 4,3 mil. které obec získala při  

  dotaci se v obci něco vybudovalo 

p. Zdeněk Blaha – je potřeba tuto záležitost uzavřít, to že se podařilo zajistit prominutí  

   penále téměř z 90 % je velký úspěch stávajícího zastupitelstva, když se obec zbaví této  

   zátěže je třeba se začít dívat dál 

p. Luboš Křesťan – situace na obchvatu při přecházení do cihelny, navrhuje zřídit přechod  

   pro chodce a umístit cedule označujících začátek a konec obce 

 

   

Zasedání ZO ukončil 20.45 hod. starosta obce p. Bc. Arnošt Juda. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 



U S N E S E N Í  č. 1/2012 
 

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného 20.1. 2012 v 19 hod. v Domě 

kultury v Bohdalově 

 

 

Zastupitelstvo městyse 

 

I. b e r e   n a   v ě d o m í  

 

-   informaci starosty městyse o Rozhodnutí Generálního finančního   

    ředitelství  Praha o neprominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně, o       

    částečném prominutí penále a o provedení úhrady neprominuté části   

    penále tj.  částky 461 223,- Kč na účet finančního úřadu 

 

-    žádost zemědělského podniku AGRAS Bohdalov a.s. o pořízení změny   

                       územního plánu městyse Bohdalov č. 2 a pověřuje starostu městyse dalším   

                       jednáním s dotčenými orgány ve věci pořízení územního plánu 

 

II. s c h v a l u j e  

 

- Ověřovateli zápisu ing. Luďka Kubu a ing. Karla Mužátka 

 

- Navržený program zasedání  

 

 

 

  

 

Starosta  …………………………………  

 

 

 

Místostarosta …………………………………  

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

Ing. Kuba L. ………………………………….  

 

 

 

Ing. Mužátko K. …………………………………. 


